

《单词百科:incondensable是什么意思?incondensable怎么发音?incondensable的解释和用法》

英语单词incondensable是什么意思?incondensable怎么读?incondensable怎么发音?简答网为您整理了incondensable的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



incondensable怎么读

incondensable的读音:[, ɪ nk ə n'dens ə bl]

incondensable的意思

1、adj.不能凝缩的;

incondensable的近义词

1、incondensible 不能冷凝的;

incondensable的双语例句

1、Measuring steam quality by injecting incondensable gas

加注不凝气体测量蒸汽干度

2、An incondensable judicial opinion. He was bankrupt of original ideas.

无法集中的审判意见他毫无独创性的见解。

3、We also analyzed the characteristics of pyrolysis productions, including bio-oil, carbon powder and incondensable gas.

并对热裂解产物，包括生物油的理化特性、碳粉和不可冷凝气体等进行了分析。

4、One area contains the multiphase transport in relation to soil sciences, building material and energy saving, and drying processes, for example a multiphase flow including liquid, vapor and incondensable gas.

其一为土壤学，建筑材料节能以及干燥工业中常见的多相流问题，包括液体、蒸汽以及不凝性气体流动。

5、The analyzed result shows that in interested area, both the partial pressure of incondensable gas in RPV (reactor pressure vessel) and the diameter of injection pipe are the main factors influencing on boron-injecting velocity.

分析结果说明：在所关心的范围内，反应堆压力容器内不凝结气体的分压力和注硼管直径的影响最大。

6、The process is emphatically introduced about using the low-lift and large-flow pumps as the water charging pumps of the barometric condensers, as well as the technic improvement measures by discharging incondensable gas through by-pass pipes during normal running without operating ejector vacuum pumps.

重点介绍了大气冷凝器的上水泵使用低扬程、大流量泵的工艺，以及正常开车时，在不开启喷射泵的情况下，通过旁路管可以排出不凝气等技改措施。

以上是简答网为您整理的incondensable怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于incondensable的用法、incondensable的释义、incondensable的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/incondensable>